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Abstract (en)
The device has a central part (10) for receiving a base of a bottle (B), where the device forms a disk and is made of liquid silicone rubber. A
peripheral part is moved between a retracted support configuration and a deployed transport configuration, in which the peripheral part forms a net
(40) for retaining an envelope of the bottle. The peripheral part is provided with a series of concentric slots that define annular bands (24) between
them. The bridges are radially extended between the adjacent bands for connecting the bands.

Abstract (fr)
Ce dispositif comprend une partie centrale (10) de réception du fond de la bouteille ainsi qu'une partie périphérique, mobile entre une configuration
escamotée de support, dans laquelle cette partie périphérique se trouve dans le même plan que la partie centrale, ainsi qu'une configuration
déployée de transport, dans laquelle cette partie périphérique forme un filet (40) de retenue du fût de la bouteille. Ce dispositif peut être réalisé en
un matériau élastique, notamment en silicone.
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